

Date: 16/03/2020
Reference: DHA/OUT/2020/0001176



تعميم خارجي External Circular

الموضوع: تنقل المهنيين الصحيين المرخصين من قبل الهيئة بين المنشآت الصحية بدبي لإدارة حالات فيروس كورونا المستجد COVID-19
Subject: Permission for all licensed Health Professionals to work between DHA licensed Health Facilities for handling COVID-19

To: All DHA Licensed Health Professionals and Health Facilities

Firstly, Health Regulation Sector (HRS) extends its thankfulness and appreciation for the continuous support and cooperation provided by its strategic partners in the field of Public Health and in congruence with national and international procedures and preventive measures to stop the spread of Covid-19 Virus; and to ensure sufficiency of Health professionals in Dubai; we hereby decided to:

- Allow all DHA licensed Health Professionals to work and move between DHA licensed Health Facilities -as deemed necessary- regardless of the facility which the professional is licensed under.
- In case of medical complaint or malpractice, the medical liability lie between the professional and the facilities where the medical services has been offered.
- Moving between health facilities should be based on a written agreement between the relevant health facilities and professionals

The implementation of this circular does not require any formal approval from the Health Regulation Sector and shall be enforced immediately until further notice.

إلى: جميع المهنيين والمنشآت الصحية الخاصة المرخصة من قبل هيئة الصحة بدبي:

بداية يتقدم قطاع التنظيم الصحي بالشكر والتقدير للدعم المستمر والتعاون المقدم من قبل شركائها الاستراتيجيين في مجال الصحة العامة وتماشيا مع الخطط والبرامج الوطنية والدولية لمكافحة انتشار فيروس كوفيد 19 (كورونا) ونظرا لما تقتضيه الحاجة حالياً لضمان توفر المهنيين الصحيين، فقد تقرر التالي:

- السماح لكافة المهنيين الصحيين المرخصين من قبل هيئة الصحة بدبي بالعمل والتنقل بين المنشآت الصحية المرخصة من قبل الهيئة -حيثما تقتضي الحاجة- بغض النظر عن المنشأة الصحية المرخص عليها لإدارة حالات المصابين بفيروس كورونا.
- في حال حدوث خطأ طبي أو شكوى طبية تقع المسؤولية الطبية على الفرد المهني والمنشأة الصحية التي تم تقديم الخدمة بها.
- يتم انتقال المهنيين الصحيين بناءً على اتفاق كتابي مسبق بين المنشآت الصحية التي يتنقل بينها المهني الصحي المعني

ولا يتطلب العمل بهذا التعميم الحصول على موافقة رسمية مسبقة من قطاع التنظيم الصحي ويتم العمل به اعتباراً من تاريخه حتى إشعار آخر.

For more inquiries, please contact us via:

Phone: 800 (DHA) 800342

E mail: wasselsotak@dha.gov.ae

للاستفسارات يمكن التواصل معنا عبر القنوات التالية:

الهاتف: 800 (DHA) 800342

البريد الإلكتروني: wasselsotak@dha.gov.ae

Thanks in advance for your continuous co-operation.

شاكرين مقدماً حسن تعاونكم معنا

With regards- DHA

مع تحيات / هيئة الصحة بدبي